
 
 
  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

  

Stoppa marknadshyrorna! 
Många pensionärer har redan svårt att klara 
ekonomin. Marknadshyror skulle göra det ännu 
värre. Januaripartierna vill införa marknadshyror. 
Ingen tror att det leder till några nya bostäder. Det 
här är bara ännu ett marknadsexperiment som gör 
fastighetsägarna rikare och vanligt folk fattigare.  
#stoppahyreschocken 

  

 
 

Med fler och fler vaccinerade går covid-19-
pandemin förhoppningsvis mot sitt slut. Då är det 
dags att Krokoms kommun tackar hjältarna som 
hållit välfärden i gång och som inte har kunnat 
jobba hemifrån.  
 
Det står helt klart att det är tack vare personalens 
enorma insatser som Krokom klarat pandemin så 
bra hittills. Personalen som jobbat oerhört hårt 
senaste året förtjänar mer än tårta och 
presentkort, till exempel en bättre arbetsmiljö, 
mer inflytande och högre lön. Vi i Vänsterpartiet 
undrar om styret (C, M, Kd, Mp) tänker göra något 
av detta. 
 
Alla följdverkningarna av pandemin har vi inte sett 
ännu. Men psykisk ohälsa, stillasittande och mäns 
våld mot kvinnor har ökat. Vi hade många 
oroanmälningar för barn som far illa redan innan 
pandemin. Barn har farit illa p.g.a. inställda 
fritidsaktiviteter, skolgång som blivit digital och 
föräldrars oro. Äldre upplever ofrivillig ensamhet. 
Även näringsliv och turism har påverkats enormt 
av pandemin med permitteringar och 
uppsägningar. 
 
Kommunens ekonomi har klarat sig bra p.g.a. stora 
statsbidrag. Även lägre kostnader och minskad 
efterfrågan på välfärd har bidragit. Den goda 
ekonomin tillåter att kommunen åtgärdar 2019 års 
underskott och fyller på reserven, vilket är bra. För 
de närmaste åren kommer att innebära stora 
utmaningar för kommunen.  
 
År 2020 var ett oerhört speciellt år. Vi behöver ta 
med oss alla erfarenheter och bygga en mer 
robust, jämlik och trygg välfärd inför framtiden.  
            
Uttalande från Vänsterpartiets kommungrupp i Krokom 
i samband med årsredovisningen 

 
 
 
 
  

Stärk välfärden! 
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Attendo, ett vinstdrivet företag inom 
vård och omsorg, fick statligt stöd på över 130 
miljoner kronor under pandemin. Samtidigt 
ökade ledningen sina bonusar med nästan 100 
procent. Företaget satte inte in personal för att 
skydda de äldre eller förbättra vården utan 
använde stödet till vinst och bonusar. Det är inte 
ok. 

 

         

 

 

 

 

Ansvarig utgivare/redaktör: Mona Puttick/Jessika Spångberg.  
För kontaktuppgifter till förening och ordförande, se hemsida: krokom.vansterpartiet.se.  

https://www.facebook.com/hashtag/stoppahyreschocken?__eep__=6&__cft__%5b0%5d=AZUdkw8MTF-GaJaULuc_IUQu7wUGOf7tN94Sre-Z1oo4Q2aY9gdt8R2f7JUUqi_J3rfByYKAz1XwvfJV8kmoKIqUCQbMmff-4Edevl7Gvoww4JSr5pTtuLXJ9VrQxhb4-O9Y79H3UpzisuTJZR3cR58a&__tn__=*NK-R


 

 
Rapport från kommunfullmäktige där Ulla-Greta Rexner, Nehro Mostafaee och 
Marie Svensson från Vänsterpartiet deltog, som alltid aktivt 
 
Denna gång ställde vi 4 frågor: 
Näldens skola. Man väntar på igångsättningstillstånd från kommunstyrelsen för att kunna riva och 
bygga upp en ny skola. Vi har väntat i tio år så dags att detta prioriteras. Skolstrukturen i Hotagen. På 
nästa nämnd (15/6) läggs förslag på att ta tillbaka beslutet att bygga en ny förskola/skola i Hotagen 
och i stället lägga fram det beslut som togs för två år sen som innebär att vi flyttar upp Rötvikens 
förskola till Valsjöbyn 1/1 2022. Saneringen av kis-aska i Hissmofors för enskilda fastighetsägare. 
Ingen har hört av sig. Kommunen uppmanar att man hör av sig om man har behov av sanering. 
Möjligheterna att ladda elbilar för hyresgästerna i KBAB. Idag finns inte den möjligheten för KBAB:s 
hyresgäster och det är oklart när det kommer att vara möjligt för hyresgästerna att kunna göra det. 
 

Vänstern lämnade in 3 motioner som kommer att besvaras i kommunfullmäktige inom 6 månader.   

 Elparcyklar till våra tre särskilda boenden 

 Att Krokoms kommun ska ta arbetsgivaransvar för våldsutsatta genom att rutinmässigt ställa 
frågor om våld i nära relation till sina anställda 

 Att utreda om vår kommun kan upphandla ett antal kor för att kunna servera 
lokalproducerat kött inom äldreomsorgen, skolor och förskolor.  

 
Vänsterpartiet i Krokom tar ställning i vindkraftsfrågan! 

Medlemsmötet den 6 maj beslöt enhälligt att området Nordbyn/Vallsta inte 
ska bebyggas med vindkraftverk med hänsyn till samernas rennäring. 
 
- Det känns skönt att vi gemensamt har kommit fram till detta beslut och att 
vi står fast vid det vi sa redan 2010 när Vänsterpartiet som ensamt parti ville 
utelämna Nordbyn/Vallsta från utbyggnaden av vindkraft, säger Marie 
Svensson, gruppledare för Vänsterpartiet i Krokoms kommungrupp.  
 

Varje etablering av vindkraft i kommunen måste noggrant prövas mot andra intressen, som natur- 
och kulturvärden, byars påverkan och näringsliv. Extra hänsyn måste tas till rennäringen. Därför bör 
samerna vara involverade redan i arbetet när vindkraftsplanen ska revideras.  
 
Vänsterpartiet är i grunden positiv till omställning till grön energiproduktion där vindkraften ingår. Vi 
vill se mer havsbaserad vindkraft i framför allt de södra delarna av landet. 

 

Kommunfullmäktige 12/5 2021 
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